
     Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.11.2023 v zasadačke 

Obecného úradu v Novej Ľubovni. 

 

 

Prítomní :  Ing. Júlia Boďová,  starostka obce       
Miroslav Hamrák  

Bc. Veronika Olšavská 
Ing. Jakub Repka 
Mgr. Ján Rusiňák, MBA   
Pavol Rusiňák    
Štefan Smoroň 
Ján Žemba        
Ing. Michal Žid  

   
Ostatní prítomní : JUDr. Katarína Železníková, hlavná kontrolórka obce  

Mgr. Anna Smoroňová, zapisovateľka 
           

1. Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Novej Ľubovni  otvorila a viedla Ing. Júlia Boďová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 
prítomných a skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 8, t.j. Obecné zastupiteľstvo 
v  Novej Ľubovni je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Poslanec obce, Mgr. Matúš Barlík, sa 
z dnešného rokovania OZ ospravedlnil.  
 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 
s pozvánkou na  zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Vystúpenie občanov 
4. Správa hlavnej kontrolórky obce o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

prijatých obecným zastupiteľstvom 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne 

záväzné nariadenie obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných 
prostriedkov na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských 
zariadení so sídlom na území obce 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023, o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých 
zriaďovateľom je obec Nová Ľubovňa 

7. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nová Ľubovňa  
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8. Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Nová Ľubovňa  
9. Návrh Zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2023 
10. Rôzne 
11. Záver 

 
Pani starostka dala hlasovať za predložený návrh programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie o predloženom návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo predložený Program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 
Ing. Júlia Boďová, starostka obce  navrhla :  
 
za zapisovateľa : Mgr. Annu Smoroňovú 
 
za overovateľov zápisnice :  Pavla Rusiňáka 
    Jána Žembu 
 
K návrhu neboli vznesené iné návrhy. 
 
Hlasovanie o predloženom návrhu : 
 
Za: 8              Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  
 
3. Vystúpenie občanov 

 

Pani starostka, Ing. Júlia Boďová, udelila slovo občanom, ktorí sa dostavili na zasadnutie 
a požiadali o slovo : 
 
p. Adriána Kamencová, vystúpila vo veci pridelenia nájomného bytu a požiadala 
poslancov, aby pri prideľovaní bytov (ak sa byt uvoľní) prihliadali na ich rodinnú situáciu. 
T.č. čakajú prírastok do rodiny a bývajú aj s partnerom u mamy, kde žijú ešte dvaja 
súrodenci. 
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p. Martin Štellmach, vystúpil vo veci vysporiadania prístupovej komunikácie pri jeho 
pozemku v časti smer CALENDULA, a.s., kde požiadal obec, aby bola v tejto veci 
nápomocná. 
 
Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie č. 57/2023: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni 
 

berie na vedomie 

a) Vystúpenie p. Adriány Kamencovej vo veci pridelenia nájomného bytu  
b) Vystúpenie p. Martina Štellmacha vo veci vysporiadania prístupovej komunikácie 

v časti smer CALENDULA, a.s. 
 

Hlasovanie : 

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0 
 
Uznesenie OZ č. 57/2023 bolo prijaté v tomto znení:  
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni 
 

berie na vedomie 

a) Vystúpenie p. Adriány Kamencovej vo veci pridelenia nájomného bytu  
b) Vystúpenie p. Martina Štellmacha vo veci vysporiadania prístupovej komunikácie 

v časti smer CALENDULA, a.s.  
 

4. Správa hlavnej kontrolórky obce o plnení uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí prijatých obecným zastupiteľstvom 

 

Starostka obce odovzdala slovo JUDr. Kataríne Železníkovej, hlavnej kontrolórke obce, 
ktorá  jednotlivo prešla prijaté uznesenia  a skonštatovala, že uznesenie č. 49/2023, vo veci 
odpredaja časti pozemku p. Františkovi Židovi a manželke, je v plnení (zmluva zatiaľ 
podpísaná nebola), ostatné prijaté uznesenia sú splnené.   
 
Starostka  obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 
 
Keďže k návrhu neboli vznesené iné pozmeňujúce návrhy, starostka obce rozpravu 
ukončila a dala za návrh hlasovať. 
 
Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie č. 58/2023: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni 
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berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí, prijatých obecným 
zastupiteľstvom.  
 
Hlasovanie : 

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0 
 
Uznesenie OZ č. 58/2023 bolo prijaté v tomto znení:  
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 
berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí, prijatých obecným 
zastupiteľstvom. 
 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne 

záväzné nariadenie obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných 

prostriedkov na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských 

zariadení so sídlom na území obce 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné 
nariadenie obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných prostriedkov  
na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom  
na území obce, predkladá Ing. Júlia Boďová, starostka obce Nová Ľubovňa.  Návrh tvorí 
prílohu tejto zápisnice.  
 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 
 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné 
nariadenie obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných prostriedkov  
na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom  
na území obce, bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovej stránke obce 15 dní  
pred dnešným zasadnutím. 
 
Ing. Júlia Boďová, starostka obce k uvedenému uviedla, že : 
 

VZN č. 5/2013 obec určovala výšku a účel použitia dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka     
a dieťa MŠ a školských zariadení so sídlom na území obce Nová Ľubovňa, ktoré sú  
na základe rozhodnutia MŠ SR zaradené do siete škôl a školských zariadení MŠ,  
t.j. upravovala výšku MŠ, školského stravovania v MŠ a ZŠ, školského klubu detí v ZŠ 
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a centrum voľného času. Zmenou zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve         
a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov je to právomoc starostu obce, t.j. VZN stráca svoju opodstatnenosť a je potrebné 
ho zrušiť. 
 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 
 
Keďže k návrhu VZN neboli vznesené iné pozmeňujúce  návrhy, starostka obce rozpravu 
ukončila a dala za návrh VZN hlasovať.   
 

Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na schválenie Všeobecne 
záväzného nariadeniu č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie obce 
Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku a mzdy 
na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce:  
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

prerokovalo 

predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne 
záväzné nariadenie obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných prostriedkov 
na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom  
na území obce.  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Nová Ľubovňa podľa §4 §6 a §11 ods. 4 písm. g) zákona        
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.  
 
sa uznáša na  
Všeobecne záväznom nariadení č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie 
obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku 
a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce.  
 
Hlasovanie :  

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Predmetný návrh bol prijatý: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

prerokovalo 

predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne 
záväzné nariadenie obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných prostriedkov 
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na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom  
na území obce.  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Nová Ľubovňa podľa §4 §6 a §11 ods. 4 písm. g) zákona        
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.  
 
sa uznáša na  
Všeobecne záväznom nariadení č. 5/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie 
obce Nová Ľubovňa č. 5/2013 o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku 
a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce.  
 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023, o určení výšky príspevku  

na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Nová Ľubovňa 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023, o určení výšky príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Nová 
Ľubovňa, predkladá Ing. Júlia Boďová, starostka obce Nová Ľubovňa.  Návrh tvorí prílohu 
tejto zápisnice.  
 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 
 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023, o určení výšky príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Nová 
Ľubovňa, bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovej stránke obce 15 dní pred dnešným 
zasadnutím. 
 
Ing. Júlia Boďová, starostka obce k uvedenému uviedla, že  
 
Obec Nová Ľubovňa je zriaďovateľom Základnej školy s materskou školou Nová 
Ľubovňa, školského klubu detí pri Základnej škole s materskou školou Nová Ľubovňa, 
centra voľného času, ako súčasti Základnej školy s materskou školou Nová Ľubovňa,         
a školskej jedálne pri Základnej škole s materskou školou Nová Ľubovňa. Týmto návrhom 
VZN obec určuje: 
a) výšku príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov za pobyt 

dieťaťa v materskej škole, pri zohľadnení skutočných nákladov na 20 € mesačne, 
b) výšku príspevku zákonného zástupcu žiaka na čiastočnú úhradu nákladov spojených 

s činnosťou školského klubu detí, pri zohľadnení skutočných nákladov na 10 € 
mesačne, 

c) výšku príspevku zákonného zástupcu žiaka/dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov 
spojených s činnosťou centra voľného času, pri zohľadnení skutočných nákladov 1 € 
mesačne, 
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d) výšku príspevku zákonného zástupcu žiaka/dieťaťa  na čiastočnú úhradu nákladov  
v školskej jedálni a režijných nákladov, pri zohľadnení skutočných nákladov, tak ako 
je uvedené v tabuľke, 

e) miesto a čas zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej 
škole, 

f) miesto a čas zápisu dieťaťa na predprimárne vzdelávanie v materskej škole. 

Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 

Pani starostka navrhla v Článku 2 bode 3 vypustiť ods. d), ktorý znie „preplatok                    
z príspevku, ktorý vznikol z pomernej časti príspevku podľa písm. f) ostáva po dohode  
so zákonnými zástupcami dieťaťa škole a je použitý na úhradu nákladov spojených  
s pobytom dieťaťa v MŠ“, pretože je neopodstatnený. 

Zároveň vypustiť v Článku 9 bod 2, pretože ho rieši bod 3 (bod 3 sa prečísluje na bod 2). 
 
Mgr. Ján Rusiňák MBA, sa informoval na výšku príspevku zamestnancov školy, je 2,- €,  
či by túto sumu bolo možné navýšiť. 
 
Pani starostka uviedla, že toto je po zohľadnení ich režijných nákladov. Škola má svoju 
právnu subjektivitu. 
 
Mgr. Ján Rusiňák MBA, svoj návrh odôvodnil tým, že podiel stravníkov na počet 
zamestnancov sa zvýšil ( na cca 550 stravníkov je 9 zamestnancov), preto základná škola 
vypovedala zmluvu školskému zariadeniu, kde je riaditeľom  a ešte jednému subjektu  
na dodávku obedov.  
 
Pani starostka k uvedenému doplnila, že obec má ZŠ s MŠ, ktorá je financovaná 
z prenesených a originálnych kompetencií, aj čo sa týka personálu v školskej jedálni. 
Prenesené kompetencie financuje štát podľa počtu stravníkov - žiakov, na originálne musí 
prispievať obec. Keďže obec poskytuje stravu aj dôchodcom, obec by musela zvýšené 
náklady financovať sama. Ak dôjde k navýšeniu počtu stravníkov zo strany dôchodcov,  
pre obec je prioritou poskytovať stravu pre našich občanov a zariadenia na území našej 
obce a nie pre cudzích stravníkoch mimo našej obce. 
 
Mgr. Ján Rusiňák, MBA, ešte doplnil, či by bolo možné pri deťoch MŠ navrhnúť 
súrodeneckú zľavu. 
 
Pani starostka uviedla, že to je otázka skôr na pani riaditeľku. Čo sa týka zmeny 
finančných sadzieb je potrebné návrhy podávať v predstihu, aby bolo  možné urobiť 
finančnú analýzu, či je možné z ekonomického hľadiska do takejto zmeny ísť.    
 
Mgr. Ján Rusiňák, MBA, sa ešte informoval, že za dovoz jedného obeda sa platí 1,- €. Ak 
do jedného domu sa vezú dva obedy nebola by možná zľava za dovoz ?    
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Pani starostka uviedla, že túto službu si škola objednala. Dodávateľská spoločnosť, ktorá 
robí rozvoz obedov si určila jedno euro za dovoz jedného obeda, t.j. ide o prefakturáciu 
nákladov.  
 
Keďže k návrhu neboli vznesené iné doplnenia, starostka obce rozpravu ukončila a dala  
za návrh vypustenia dvoch bodov hlasovať.   
 
Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie  č. 59/2023: 
  

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 
schvaľuje   

pripomienku k  Všeobecne záväznému nariadeniu č. 6/2023, o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 
obec Nová Ľubovňa, a to :  

- vypustiť v Článku 2 bode 3 odst. d) 
- vypustiť v Článku 9 bod 2 

 
Hlasovanie :  

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržal sa: 0 
           
Uznesenie OZ č. 59/2023 bolo prijaté v tomto znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

schvaľuje   

pripomienku k  Všeobecne záväznému nariadeniu č. 6/2023, o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 
obec Nová Ľubovňa, a to :  

- vypustiť v Článku 2 bode 3 odst. d) 
- vypustiť v Článku 9 bod 2 

 
*** 

Pani starostka sa informovala, u pána poslanca Jána Rusiňáka, či za ním predložené návrhy 
a pripomienky sa má dať hlasovať. 
 
Mgr. Ján Rusiňák, MBA, poslanec obce sa k uvedenému vyjadril, že keďže mu boli 
vysvetlené pripomienky, nepodáva návrhy na zmenu VZN.  
 
Keďže k návrhu VZN neboli vznesené iné doplnenia, starostka obce rozpravu ukončila 
a dala za návrh VZN hlasovať.   
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Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na schválenie Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 6/2023, o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Nová Ľubovňa : 
  

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

prerokovalo 

predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023, o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 
obec Nová Ľubovňa.  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Nová Ľubovňa podľa §4 §6 a §11 ods. 4 písm. g) zákona        
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.  
 
sa uznáša na  
Všeobecne záväznom nariadení č. 6/2023, o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Nová Ľubovňa.  
 
Hlasovanie :  

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Predmetný návrh bol prijatý: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

prerokovalo 

predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023, o určení výšky príspevku  
na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 
obec Nová Ľubovňa.  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Nová Ľubovňa podľa §4 §6 a §11 ods. 4 písm. g) zákona        
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.  
 
sa uznáša na  
Všeobecne záväznom nariadení č. 6/2023, o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Nová Ľubovňa.  
 

7. Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nová Ľubovňa  

 

Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nová Ľubovňa, ktoré tvoria 
prílohu tejto zápisnice, predkladá Ing. Júlia Boďová, starostka obce.  
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Ing. Júlia Boďová, starostka obce uviedla, že zákonom č. 137/2023 Z.z., bol novelizovaný 
zákon č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p. a   zákon SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v z.n.p. s účinnosťou od 01.11.2023. Od 1.11.2023 sú nové pravidlá priameho 
predaja, dôvodu hodného osobitného zreteľa a obchodnej verejnej súťaže. Nanovo sú 
upravené aj nájmy obecného majetku, nakladanie s cennými papiermi a iné.  
Podľa tejto novely obec môže predať, resp. prenajať majetok, ktorý je prebytočný alebo 
neupotrebiteľný a za akých podmienok môže využiť formu predaja, resp. prenájmu formou 
dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
 
Na základe uvedeného predkladáme návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
obce Nová Ľubovňa.  
 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 
 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 
 
Pani starostka informovala, že obci boli doručené pripomienky k zásadám od Ing. Michala 
Žida, poslanca obce. Pripomienky aj so  stanoviskom obce boli poslancom zaslané 
emailom dňa 6.11.2023. 
  
Mgr. Ján Rusiňák, MBA, poslanec obce  ocenil možnosť uprednostniť zámenu pozemkov  
pred odpredajom. 
 
Ing. Michal Žid, poslanec obce ocenil prípravu návrhu. 
 
Poslanci obce prešli jednotlivé články a doplnili návrh : 
v čl. 19 - Minimálna kúpna cena pozemkov, 
v čl. 20 - Minimálna výška nájomného za pozemky a 
v čl. 21 - Výška nájomného za nebytové priestory.  
 
Návrh tvorí prílohu zápisnice. 
 
Keďže k návrhu neboli vznesené iné pozmeňujúce  návrhy, starostka obce rozpravu 
ukončila a dala za návrh hlasovať.   
 

Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie č. 60/2023: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

schvaľuje 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nová Ľubovňa. 
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Hlasovanie :  

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Uznesenie OZ č. 60/2023 bolo prijaté v tomto znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

schvaľuje  

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nová Ľubovňa. 
 

8. Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Nová Ľubovňa 

 

Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Nová Ľubovňa, ktoré tvoria 
prílohu tejto zápisnice, predkladá Ing. Júlia Boďová, starostka obce.  
 
Nakoľko bol zmenený zákon NR SR č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej 
správy v znení neskorších predpisov a zákon NR SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov je potrebné tieto zmeny 
zakomponovať do zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce. Najpodstatnejšou 
zmenou je povinnosť obce, ktorá je uvedená v §16 Monitorovací režim, ozdravný režim    
a nútená správa, ods. 1- Ak celková výška záväzkov obce po lehote splatnosti presiahne     
10 % skutočných bežných príjmov obce predchádzajúceho rozpočtového roka, obec 
oznámi túto skutočnosť ministerstvu financií do 3 dní od jej zistenia. Túto skutočnosť obec 
oznámi na úradnej tabuli a v obci obvyklým spôsobom. Dňom doručenia oznámenia tejto 
skutočnosti ministerstvu financií sa začína monitorovací režim a v §17 Konsolidácia 
pohľadávok, jej účinky a plán konsolidácie pohľadávok, ods. 1 - Počas ozdravného režimu    
a počas nútenej správy môže obec podať na ministerstvo financií návrh na konsolidáciu 
pohľadávok. Podať návrh na konsolidáciu pohľadávok môže starosta po schválení návrhu 
na konsolidáciu pohľadávok obecným zastupiteľstvom. K návrhu na konsolidáciu 
pohľadávok starosta pripojí stanovisko kontrolóra obce, a ak je obec v nútenej správe, aj 
stanovisko núteného správcu, ods. 2 - Účinky konsolidácie pohľadávok sú definované          
v §19b  zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. 
a ods. 3 -Plán konsolidácie pohľadávok sa zostavuje podľa § 19c zákona č. 583/2004 Z. z.                         
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. na obdobie maximálne 20 rokov. 
V pláne konsolidácie pohľadávok sa plnenie záväzkov obce rozvrhne tak, aby bolo možné 
uhradiť celú istinu a príslušenstvo pohľadávok do doby 20 rokov. 
 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 
 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 
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Keďže k návrhu neboli vznesené iné pozmeňujúce  návrhy, starostka obce rozpravu 
ukončila a dala za návrh hlasovať.   
 

Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie č. 61/2023: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

schvaľuje 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Nová Ľubovňa. 
 
Hlasovanie :  

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Uznesenie OZ č. 61/2023 bolo prijaté v tomto znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

schvaľuje  

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Nová Ľubovňa. 
  

9. Návrh Zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2023 

 

Návrh Zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2023, predkladá Ing. Júlia Boďová, 
starostka obce Nová Ľubovňa. Návrh tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 
Ing. Júlia Boďová, starostka obce uviedla, že materiál bol poslancom doručený  emailom 
dňa 6.11.2023. 

Dôvodom navrhovanej zmeny rozpočtu je, že došlo k navýšeniu bežných príjmov v sume 
18 420 €. Je to prijatá dotácia v dôsledku inflácie v roku 2023, ide o kompenzáciu 
zvýšených nákladov na energie. 

Tieto príjmy boli použité na bežné výdaje, a to na úhradu zvýšenej ceny za energie, podľa 
položiek, tak ako je uvedené v návrhu. 

Ďalšou zmenou je úprava v bežných výdajoch obce medzi položkami, a to navýšenie   
nákladov na nákup dopravných zrkadiel v hornej časti obce v sume 2000 €, na úkor  
zníženia položky údržba objektov MK chodník v tej istej sume. 
 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 
 
Keďže k návrhu neboli vznesené iné pozmeňujúce návrhy, starostka obce rozpravu 
ukončila a dala za návrh hlasovať.   
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Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie č. 62/2023: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
  

schvaľuje 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2023. 
 
Hlasovanie :  

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Uznesenie OZ č. 62/2023 bolo prijaté v tomto znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

schvaľuje 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2023. 
 
10. Rôzne  
 

a) Príkaz č. 1/2023 starostky obce Nová Ľubovňa na vykonanie fyzickej a dokladovej 
inventarizácie majetku 

 

Ing. Júlia Boďová, starostka obce predložila poslancom Príkaz č. 1/2023 starostky obce 
Nová Ľubovňa na vykonanie fyzickej  a dokladovej inventarizácie majetku. 
 

V zmysle zákona č. 431/2022 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov je 
povinnosťou obce vykonať fyzickú inventúru majetku obce, preto vydáva príkaz č. 1/2023 
na vykonanie fyzickej a dokladovej inventarizácie majetku a menuje centrálnu  
inventarizačnú komisiu a dielčie inventarizačné komisie. 
 
Materiál bol poslancom predložený pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. 
 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu: 
 
Keďže k návrhu neboli vznesení iné návrhy, starostka obce rozpravu ukončila a dala  
za návrh hlasovať. 
 
Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie  č. 63/2023: 
  

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
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berie na vedomie 

Príkaz č. 1/2023 starostky obce Nová Ľubovňa na  vykonanie fyzickej  a dokladovej 
inventarizácie majetku. 
 
Hlasovanie :  

 
Za: 8               Proti: 0   Zdržalo sa: 0  
 
Uznesenie OZ č. 63/2023  bolo prijaté v tomto znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni  
 

berie na vedomie 

Príkaz č. 1/2023 starostky obce Nová Ľubovňa na  vykonanie fyzickej  a dokladovej 
inventarizácie majetku. 
 

b) Žiadosť p. Vladimíra Jendrichovského a manželky, bytom Nová Ľubovňa   
o vydanie záväzného stanoviska - Chata 

 
Žiadosť, ktorá bola doručená na obecný úrad dňa 06.11.2023 a tvorí prílohu tejto zápisnice, 
predkladá Ing. Júlia Boďová, starostka obce. 
 
Pani starostka uviedla : 
 
Ide o opakovanú žiadosť, prvá obdobná bola doručená na obecný úrad dňa 12.07.2022, kde 
nebolo prijaté uznesenie o vydanie záväzného stanoviska obce k zamýšľanej výstavbe 
chaty na parcele KNC č. 3784/1, nakoľko  sa k  navrhovanej výstavbe chaty SVP, š.p. 
jednoznačne vyjadril, že nebude súhlasiť, jedine vtedy, ak budú splnené podmienky, ktoré 
p. Jendrichovskému uviedol vo svojom vyjadrení.  
 
Tohto času p. Jendrichovský splnil požiadavky SVP, š.p. a spoločnosť SVP, š.p. mu zaslala 
vyjadrenie, ktoré žiadateľ doručil ako prílohu žiadosti a v ktorom je uvedené okrem iného, 
že správca vodného toku (SVP, š.p.) nezodpovedá za škody spôsobené mimoriadnou 
udalosťou a škody spôsobené užívaním vodných tokov. 
Pani starostka doplnila, že v prípade vydania kladného záväzného stanoviska obec si 
stanoví obdobné podmienky.  
 
Pani starostka  po svojom vyjadrení k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 
 
Keďže k návrhu neboli vznesené iné pozmeňujúce návrhy, starostka obce rozpravu 
ukončila a dala za návrh hlasovať. 
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Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie č. 64/2023: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni 
 
odporúča  

obecnému úradu vydať kladné záväzné stanovisko k výstavbe chaty na parcele KN-C 
č. 3784/4 v k.ú. Nová Ľubovňa, pre stavebníka p. Vladimíra Jendrichovského a manželku, 
bytom Nová Ľubovňa         .  
 
Hlasovanie : 

 
Za: 7              Proti: 1    Zdržalo sa: 0 
    Mgr. Ján Rusiňák, MBA 
 

Uznesenie OZ č. 64/2023 bolo prijaté v tomto znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni 
 
odporúča  

obecnému úradu vydať kladné záväzné stanovisko k výstavbe chaty na parcele KN-C 
č. 3784/4 v k.ú. Nová Ľubovňa, pre stavebníka p. Vladimíra Jendrichovského a manželku, 
bytom Nová Ľubovňa        .  
 

*** 
Pani starostka informovala, že  v obci 

- došlo k realizácii detského ihriska pri zmrzline,  
- realizuje sa živičná úprava cesty pri p. Vincentovi Jendrichovskom,  
- vymenili sa dopravné zrkadlá v hornej časti obce pri zástavke MHD,  
- došlo k úprave chodníka smerom ku škole tak, ako bolo navrhnuté komisiou 

výstavby,  
- bolo zriadené parkovacie miesto pri škole pre ZŤP,  
- boli vymenené značenia v obci. 

Pani starostka ešte doplnila, že nakoľko na ďalšom zastupiteľstve sa bude schvaľovať 
rozpočet, poprosila poslancov o predloženie návrhov na kapitálové výdavky. Návrhy môžu 
predkladať aj emailom do konca budúceho týždňa. 

Zároveň informovala, že dňa 14.11.2023 sa uskutoční pracovná porada ohľadom JPÚ,       
a pripomienkovanie prvého návrhu VZFUÚ. Dňa 13.09.2023 bol poslancom emailom  
zaslaný návrh VZFUÚ. Pani starostka sa vyjadrila, že bude rada, keď sa poslanci obce 
zúčastnia tejto porady. Svoje pripomienky, resp. otázky  môžu na obec zasielať emailom 
do 13.11.2023 a obec ich následne zašle p. Repáňovi, ktorý na tieto pripomienky  zodpovie 
na pracovnom stretnutí.  
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Miroslav Hamrák, poslanec obce sa informoval, o možnosti zriadenia cvičiska pre psov.  
 

Ing. Júlia Boďová, starostka obce k uvedenému doplnila, že to je otázka výberu vhodnej 
lokality, ktorú obec nemá.  
 

Štefan Smoroň, poslanec obce upozornil, že pri kostole oproti p. Rušinovi ľudia 
prechádzajú na druhú stranu cez cestu, keď idú do kostola. Večer je tam slabá viditeľnosť, 
preto navrhuje v uvedenej časti umiestniť silnejšie verejné osvetlenie, aby nedošlo  
ku kolízii. 
 
Mgr. Ján Rusiňák, MBA, poslanec obce navrhol : 

- doplniť a rozšíriť parkovacie plochy pri škole, napr. ku kotolni a tým zlepšiť 
parkovaciu politiku v danej časti, 

- urobiť chodník poza školskú jedáleň, aby deti neprechádzali popred autá a tým sa 
zabezpečila bezpečnosť detí. 

 

Ing. Júlia Boďová, starostka obce uviedla, že ako už spomínala vyššie, návrhy  
na kapitálové výdavky je potrebné predkladať do konca budúceho týždňa k príprave 
rozpočtu. Pri návrhoch treba zohľadniť aj priority, nakoľko je potrebné opraviť most  
cez potok Jakubianku (od p. Martina Smoroňa smer poloostrov) a ďalším problémom 
a zároveň prioritou je oprava resp. výmena striech na bytovkách, ktoré zatekajú a sú 
v havarijnom stave ( čo potvrdil aj poslanec Hamrák). 
 

Štefan Smoroň, poslanec obce potvrdil potrebu rozšírenia parkovacích plôch pri ZŠ s MŠ, 
kde je potrebné hľadať možnosti a urobiť aspoň povrchovú úpravu odstavných plôch.  
 

Ing. Michal Žid, poslanec obce doplnil, že rozšíriť parkovisko je potrebné. V rámci 
prevencie by chcel poprosiť, aby  za účelom  a  zlepšenia bezpečností detí,  bola oslovená 
p. riaditeľka ZŠ s MŠ, nech dá deťom a rodičom do edupage oznam v tom zmysle,  
aby rodičia z dôvodu zlepšenia bezpečnosti najmä detí, pri dovoze a vyzdvihnutí žiakov 
dodržiavali pravidlá cestnej premávky najmä tie uvedené v zákone č. 8/2009 o  cestnej 
premávke. Pri zastavení a státí je vodič povinný prednostne použiť parkovisko tak,  
aby neobmedzoval ostatných účastníkov cestnej premávky a nesmie znemožniť ostatným 
vodičom výjazd z parkovacieho miesta. Rovnako nesmie zastaviť a stáť na mieste, kde by 
znemožnil vjazd a výjazd vozidiel.  Taktiež nesmie zastaviť a stáť na priechode  

pre chodcov alebo na priechode pre cyklistov a vo vzdialenosti kratšej ako 5 m pred nimi, 
a to hlavne z dôvodu, že podstatným spôsobom znižuje výhľad vodičov, 
obchádzajúcich jeho vozidlo,  na osoby, deti prechádzajúce cez priechod,  čím zásadným 
spôsobom ohrozuje ich bezpečnosť a pod. 
 
Mgr. Ján Rusiňák, MBA, poslanec obce, predložil, ako príklad dobrej praxe, možnosť  
na usporiadanie hrobových miest a úpravu cintorínov, (náhrobný kameň, zelená plocha),  
čo bolo predmetom rokovania na minulých zasadnutiach.  
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Ing. Jakub Repka, poslanec obce navrhol ísť cestou osvety a umiestniť pri cintoríne tabuľu 
s návrhom, ako by to mohlo po úprave vyzerať.  
 
Ing. Júlia Boďová, starostka obce reagovala, že cez informačnú tabuľu by to nebolo 
účinné. Jediná možnosť by bola cez prijaté VZN a len nové hrobové miesta nie existujúce. 
 

Mgr. Ján Rusiňák, MBA, poslanec obce sa informoval, ako to vyzerá s návrhom na 
knižnicu, ktorý predložila pani Štellmachová, čo bolo predmetom rokovania na minulých 
zasadnutiach. 
 

Pani starostka uviedla, že vyšla výzva na obnovu knižníc a škola by mala predložiť projekt. 
Podľa jej informácií termín na predkladanie projektov je predlžený do 06.12.2023. 
 

Ing. Michal Žid, poslanec obce upozornil na chodník v dolnej časti, susediaci s rodinným 
domom p. Hajastekovej, spájajúci štátnu cestu s miestnou komunikáciou smer IBV  
pri Jakubianke, že po chodníku tečie voda a v zime zamŕza priamo na chodníku. 
 

Pani starostka reagovala, že spomínaná voda tečie z okapových žľabov rodinného domu 
(od Hajasteka) na chodník. Problém je ten, že majitelia domu nemajú zvedenú vodu  
na svoj pozemok, ale na predmetný chodník, čo v obci to nie je jediný prípad.  
 

Ing. Michal Žid, poslanec obce navrhol zabezpečiť na nový traktor aj techniku na posyp, 
aby sa v zimnom období zabezpečilo súčasne odhŕňanie snehu s posypom miestnych 
komunikácii. 
 

Pani starostka uviedla, že prezistí možnosti zabezpečenia pomocnej techniky.  
 

Pavol Rusiňák, poslanec obce informoval, že v bytovkách je potrebné robiť údržbu 
plynových kotlov, na ktorých je potrebné meniť výmenníky. Cena nového výmenníka je 
cca 600,- €.  Rok výroby kotlov sa pohybuje cca od r. 2001-2004. 
 

Pani starostka reagovala, že obec t.č. zabezpečuje aj správu bytov, čo je nad rámec našich 
činností. Ak by obec byty dala do správy napr. Slobytermu, nájomníci by museli platiť aj 
za správu bytov. Výhoda je v tom, že tieto spoločnosti majú pri opravách a údržbe vhodné 
stroje a techniku. T.č. nájomníci obecných bytov tvoria fond opráv len v minimálnej 
zákonom stanovenej výške a neprejavili záujem o jeho navýšenie. V tomto prípade je 
dôležité si určiť, či obec pôjde do výmeny kotla, alebo len výmenníka. 
 

Mgr. Ján Rusiňák, MBA, poslanec obce reagoval, že je potrebné vyvolať stretnutie             
a zdôvodniť a navrhnúť im navýšenie fondu opráv. 
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Ing. Michal Žid, poslanec obce  navrhol formou VZN riešiť aj parkovanie pri bytovkách  
za poplatok s tým, že naši občania s trvalým pobytom, budú mať zľavu a tí, ktorí u nás 
trvalý pobyt nemajú, budú platiť určený poplatok za parkovanie v plnej výške. 
 

Pani starostka doplnila, že cez dôverníkov bytových domov a v rámci ich kompetencií 
rozhodnú o fonde opráv. 
 
K problematike plynových kotlov návrhová komisia pripravila návrh na uznesenie:   
 
Pavol Rusiňák, overovateľ zápisnice, predniesol návrh na uznesenie č. 65/2023: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni 
 
schvaľuje  

výmenu plynových kotlov v bytových domoch, pokiaľ náklady na opravu kotla prevyšujú 
polovicu ceny nového kotla. 
 
Hlasovanie : 

 
Za: 8              Proti: 0    Zdržalo sa: 0 
     
Uznesenie OZ č. 65/2023 bolo prijaté v tomto znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Ľubovni 
 
schvaľuje  

výmenu plynových kotlov v bytových domoch, pokiaľ náklady na opravu kotla prevyšujú 
polovicu ceny nového kotla. 
 

*** 

 
Ing. Jakub Repka, poslanec obce upozornil na zlú viditeľnosť pri prechode cez železnú 
lávku cez potok Kolačkovianka (z poloostrova smer štátna cesta), pre konáre ktoré 
zasahujú do mostíka, čo by bolo potrebné orezať. Zároveň navrhol obnoviť tmavý náter, 
ktorý zlú viditeľnosť ešte umocňuje. 
 

Pani starostka reagovala, že obec sa bude týmto zaoberať. Náter sa zrealizuje na jar a  
stromy orežú v blízkej budúcnosti. 
 

Ing. Jakub Repka, poslanec obce ešte navrhol, v rámci zlepšenia možnosti sprístupnenia 
nového ihriska s umelým trávnikom pre verejnosť, ktoré sa nachádza v areáli futbalového 
ihriska, a to cez elektronický systém. Návštevníkov ihriska často odrádza tá skutočnosť,  
že pre kľúče treba ísť za správcom ihriska, p. Sásom.  
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Pani starostka reagovala, že nie je problém sprístupniť ihrisko cez elektronický systém,  
ale problém je s kontrolou v prípade vzniknutých škôd a poškodenia zariadenia. Ak ihrisko 
správca odovzdá a preberie, vie, kto je zodpovedný za prípadné škody. Sieť je tiež 
potrebné odovzdať a prevziať, lebo tá nemôže ostať na ihrisku bolo by to veľké riziko jej 
poškodenia a odcudzenia. Cez kamerový systém je tiež ťažko identifikovať ľudí.  
 

Ján Žemba, poslanec obce potvrdil slová pani starostky a ešte doplnil, že je tam zámka  
na kód. Zároveň aj doplnil, že ak by sprístupnenie ihriska bolo formou elektronického 
systému, tak by trvali na tom, aby sa to spoplatnilo. Stáva sa im, že návštevníci ihriska 
rozrežú sieť a ani kamerový systém tomu nezabráni. 
 
Pani starostka vyzvala p. Jána Žembu, aby športovci dali k uvedenému konečné 
stanovisko. 
 
11. Záver 
 
Nakoľko bol program zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný,  Ing. Júlia Boďová, 
starostka obce, poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva 
vyhlásila za ukončené. 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:      Pavol Rusiňák , podpísaný 
 
    Ján Žemba, podpísaný 
   
 
          
Zapisovateľ: Mgr. Anna Smoroňová, podpísaná 
 
 
 
 
 

Ing. Júlia Boďová 
 starostka obce, podpísaná 


